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A Szentimrevárosi Egyesület szakosztályainak beszámolója 2016-ról 
 

Családos Szakosztály 

Baba-mama klub 

A Baba-mama klub az elmúlt esztendőben is töretlenül, a korábbiakhoz hasonlóan működött. Péntek 

délelőttönként a Szent Imre ház földszinti termében, jó idő esetén a kertben találkoztunk. Balyó Béláné 

Erzsike 25 évi folyamatos szolgálat után betegség miatt az év második részében nem jöhetett közénk 

segíteni. Jelenléte mindannyiunknak nagyon hiányzott. 2017. februárjától munkahelyi kötelességek 

miatt ideiglenesen Szabó Tünde sem tudott a klubokon részt venni ill. azokat vezetni. Az édesanyák 

önszerveződésének köszönhetően ezen átmeneti időszak alatt is rendszeres foglalkozások voltak a 

gyerekeknek és előre hirdetett beszélgető témák jelentették az anyukák számára a klub programját. 

A 38 alkalmon összes látogató: 456 fő. Az elvégzett önkéntes munka: 296 óra. 

Térképes családi tájékozódási séták a Zöld körrel közös szervezésben 

A Családos szakosztály 2016 májusában  családosoknak szóló térképes kalandjáték szervezésével vette ki 

részét az egyesület 25 éves évfordulójának megünnepléséből. A Kincsesláda című program az elmúlt két 

és fél évtized egyesületi tevékenységének értékét igyekezett élménybe foglaltan felmutatni, 

megéreztetni. A szakosztályokra emlékeztető játékok sorozatát végigjárva a gyerekek eljuthattak a 

Ládonyi Gabi által készített kedves manó-képecskéket rejtő kincsesládához, melyekből ki-ki gyönyörű 

ünnepi koronát készíthetett magának. Így akartuk jelképezni ünnepi egységünket, remélve, hogy e 

koronák hosszú ideig emlékeztetik majd a résztvevőket a SzIE 25 éves jubileumára. 

A program helyszíne ezúttal a Gellérthegyi víztározó fölötti park volt, a résztvevő családok száma 

körülbelül 30-ra tehető. 

A programon 70 fő vett részt. A ráfordított önkéntes munka: 130 óra. 

Balázsné Krasznai Orsolya, Márialigetiné Makhult Katalin 

SZIE Evangelizációs Szakosztály 

A Szakosztály 2016-ban is igyekezett teljesíteni fő célkitűzését, az örömhír hirdetését és a SZIE 

tevékenységeiben aktívan részt vevő tagok lelki életének ápolását. 

Felnőtt hittan a Szt. Imre templom hittantermében csütörtök esténként. Tavasszal, januártól júniusig 

hetenként hangzottak el előadások a Püspöki Szinódus zárójelentése „A család hivatása és küldetése az 

Egyházban és a mai világban” alapján. Az őszi félévben, szeptembertől decemberig  XVI Benedek pápa 

(Joseph Ratzinger) „Isten és a világ (Hit és élet korunkban)” című könyve alapján haladtunk 

Felnőtt hittan másik alkalma a Sapientia Hittudományi Főiskola I. emeleti kápolnájában szombat 

délutánonként azonos tematikával haladt. 

Nyári lelkigyakorlatokat, amelyeket a hagyományoknak megfelelően a ciszterci nővérek kismarosi 

monostorában szerveztünk, az ottani programütközések miatt végül le kellett mondani. 

Keresztút a Gellérthegyen – nem kevesebb, mint 300 éves hagyományt elevenített fel az Egyesület 

azzal, hogy március 18-án keresztutat járt a Gellérthegyen. A Sziklatemplom elől indultunk, és alkalmilag 

kijelölt útvonalon kígyóztunk fel a Gellért-hegy sétányain egészen a hegy tetejéig, hogy közben a 

stációknál elidőzve végig elmélkedjük Krisztus urunk szenvedéstörténetét. 
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Az éves látogatószám összesen: 1.015 fő. A programok előkészítésére és lebonyolítására fordított 

önkéntes munka összesen: 280 óra. 

Kállay Emil 

Hangversenyek, Vers és Dal 

Hangversenyek a Ciszterci Szent Imre templomban 

 

Vers és dal - Irodalmi estek a Szent Imre Házban 

 

Csányi Tamás 

Guriga csoport 

A Guriga csoport 2016-ban is eredményesen működött, és az alábbi programokat szervezte a kerületben 

lakó sérült emberek számára. 

Budapesten: 2016.01.30. Műcsarnok; 2016.02.28. Hajózás; 2016.04.02. Részvétel a SZIE 25 éves 

jubileumán; 2016.09.18. Részvétel a plébániai bográcsversenyen; 2016.11.12. Mozi. 

Vidéki programjaink: 2016.04.30. Szentendre; 2016.06.04. Pécs; 2016.10.08. Szarvas. 

2016 újdonsága a Guriga csoport életében az, hogy Egyesületünk szerződést kötött egy budapesti 

gimnáziummal közösségi szolgálat fogadására. A SZIE Guriga csoport mint fogadó szervezet a 

mozgássérült felnőttek részvételével megvalósított programjain megfelelő mentorálás mellett fogadja a 

Budapesti Piarista Gimnázium diákjait. A diákok megbízható, készséges szolgálata a 2016. év Guriga 

programjainak megvalósítása szempontjából alapvető. 

Résztvevők összlétszáma: 32 személy (10 fő mozgássérült, közülük hatan tolókocsisok, 1 vak személy, 15 

fő segítő). A segítők átlagos aránya az egyes programokon: 46 %. 

Az éves látogatószám: 140 fő; az önkéntesek által ráfordított munka: 376 óra. 

Szuhaj Eszter 

Beszámoló kapcsolatunkról az arlói Elfogadlak Alapítvánnyal 

2016 nagyböjtjében gyűjtést szerveztünk az arlói ferences nővérek támogatottjai javára. A gyűjtés célja 

mindenekelőtt az volt, hogy szert tegyünk egy csónakra, amellyel az arlói tavon gyűjthetik maguk köré a 

falubeli szegénysorú gyerekeket a velük foglalkozó nővérek. A felhívásra rengeteg ruha, cipő, bútor, 

játék, gyerekholmi, háztartási eszköz, faanyag, tüzelő gyűlt össze, nem beszélve egy számítógépről, 

bicikliről, egy csónakról és tekintélyes mennyiségű pénzadományról is. 

A szentimrevárosiak, bízvást mondhatjuk, ez esztendőben is nagyon sok örömet és segítséget nyújtottak 

az arlóiaknak. A nagy részben felújított csónakot a többi adománnyal együtt két, egyenként húsz 

köbméteres fordulóval juttattuk el az arlói Elfogadlak Alapítványhoz. E helyen is tolmácsoljuk a nővérek 

és a támogatottak hálás köszönetét. 

A fenti tevékenységekre fordított önkéntes munka: 224 óra (+ az adakozók által ráfordított munka 75 

óra). 

Márialigetiné Makhult Katalin 
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Szellemi-Lelki Délután 

Novemberben egyesületünk rendezte a Szellemi Lelki Hétvége programot. Rendhagyó módon ezúttal 

egy délutánba sűrítve készültünk. Témának a 2015. novemberben megjelent "Az idők jelei" c. 

tanulmányt választottuk. Ez a kiadvány 16 fejezetben vázolja hazánk jelenlegi állapotát, neves szerzők 

gondolataival. Ezek közül 5 kiválasztott téma szerepelt a délután műsorán. 

A helyszín ezúttal a Szent Imre Ház Mindszenty terme volt, ahol közel 80 érdeklődő hallgatta az 

előadásokat. 

Tokár János ferences szerzetes az egyházi élet aktuális kérdéseiről tartott előadást, majd Vecsei Miklós, 

a Magyar Máltai Szeretetszolgálat alelnöke következett, a hazai szegénységről és hajléktalan helyzetről. 

A szünet után további 3 érdekes előadás volt. Kulin Ferenc a nemzettudatról, majd Baritz Sarolta, Laura 

nővér "Etikus gazdaság" címmel tartott előadást.  

Végül Nemes Csaba és Rohály Gábor beszélt ökológiai kérdésekről. 

A program moderátora Mergl Attila volt, aki nagyszerűen foglalta keretbe az egyes előadásokat. 

A látogatók száma: 80 fő. Az Egyesület részéről a rendezvény megszervezésére és lebonyolítására 

fordított önkéntes munka: 32 óra. 

Török Tamás 

Zöld Kör 

2016. április 22-én, a Föld napján egyesületünk az önkormányzattal közösen ültetett fát a Szent Imre 

templom fölötti lépcső tetejével szemben, a Balog lejtőn. Indítványunknak megfelelően a faültetés azzal 

a különleges céllal is történt, hogy kifejezze a környék lakóinak háláját egy általunk tisztelt személy, 

ezúttal - elsőként - Ruppert János hitoktató iránt, akinek ötven évvel ezelőtti munkája a mai napig 

sokunk hitének erős alapja. Látszott ez abból is, hogy az eseményre az egyesület vezetőin kívül is sokan 

eljöttek és heten is készültek önkéntesen énekkel, mondanivalóval, emléklappal vagy apró ajándékkal. 

Az önkormányzat az általa adott fán és a szakszerű ültetésen kívül emléktábla elhelyezésével is segítette 

a szándékot sikerre vinni. A faültetésen (részben a kerületi Önkormányzat meghívására) 30 fő vett részt. 

A 25 éves SZIE közös ünneplése a Családos szakosztállyal együttműködve májusban a Gellért-hegyen 

tájékozódási séta formájában, amelyen mintegy 30 család vett részt. 

Az 'Áldott Légy ' kezdetű (LS)pápai enciklika üzenetének megbeszélése 12 fő részvételével. 

 Beszélgetés-sorozatot szerveztünk az Orlay utcában az ENSZ 15 évre szóló Globális 17 céljáról (UN SDG 

17) önkormányzati támogatással, amely a környezetvédelmet több ponton érinti. Elsősorban arra 

voltunk kíváncsiak, hogy személyesen milyen megvalósítható ötletekkel rendelkeznek a résztvevők. 

A résztvevők száma (a Kincsesláda tájékozódási séta nélkül): 58. A programok előkészítésére fordított 

önkéntes munkánk: 21 óra. 

Nemes Gábor 

Fotó szakosztály 

A fotó szakosztályban 2016-ban sajnos nem volt aktivitás. 
Urbányi Zoltán 
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Jubileumi fotókiállítás a Szent Imre templomban 

Jeles évfordulónk alkalmából egybe gyűjtöttünk minden elérhető, digitálisan meglévő képet két és fél 

évtizedünk közös élményeiről. A képanyag legjavát kiválogatva, szakszerűen gondozva és átgondoltan 

feliratozva 36 képből álló sorozatot készítettünk, amit – „25 év az irgalmasság jegyében” címmel –, 

jubileumunk alkalmából a Szent Imre templomban állítottunk ki. A fotós szemmel is igen színvonalas, 

tartalmilag beszédes kiállítás – Márialigetné Makhult Katalin, Réber Anikó és Urbányi Zoltán együttes 

munkája –, 2016 pünkösdjétől nyár végéig volt látható. 

A látogatók száma csak becsülhető. A 3 hónap alatt közel 3.000-en láthatták a képeket. A ráfordított 

önkéntes munka: 80 óra. 

Márialigetné Makhult Katalin 

"Művészetek Szerelmesei" Rajzklub 

 

Ságodiné Molnár Ildikó 

Pántlika népdalkör 

A  Pántlika népdalkör  ez évben is rendszeresen megtartotta énekes összejöveteleit. Minden hónapban 

két alkalommal egy- másfél órára találkoztunk, felváltva a Kende utca 12-ben, illetve a Molnár C. Pál 

múzeumban. 

Ez évben három új énekelni szerető ember csatlakozott hozzánk, így tíztagú a kis közösségünk. Szívesen 

látunk érdeklődőket, akár csak egy-két alkalommal is. Már ismert népdalok listáját újabb népdalok 

tanulásával bővítjük. 

Turcsányi Mária 

Kártyaklub 

A kártyaklub havonta egyszer tartott összejövetelt a Kende utcában. Az év során összesen 10 alkalommal 

találkoztunk, egy-egy alkalommal 10-12 fő részvételével játszottunk. Az összes részvételi szám: 115 fő. 

Török Tamás 

Társasjáték és Pingpong klub 

A Társasjáték és Pingpong Klub 2016-ban mintegy 70 alkalommal került megrendezésre. A klubot 

átlagosan mintegy 7-10 fő látogatta. Az asztalitenisz heti egyszeri lehetőséget kínált esti/délutáni közös 

időtöltésre. Közösségteremtő szerepe mellett számos, fogyatékkal élő személyt segített a Társasjáték és 

Pingpong Klub. 

2017-ben a Pingpong Klub további programokat szervez, a Társasjáték Klub pedig köszöni a tagoknak az 

eddigi sokéves részvételt. 

A látogatók létszáma: 595 fő. Ráfordított önkéntes munka: 240 óra. 

Varga Dávid 
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Vándorkedv szakosztály 

Az elmúlt évben több rendhagyó kirándulásunk volt, ez megmutatkozott a résztvevők számán is. 

Májusban a SZIE 25 éves jubileuma alkalmából buszos-gyalogos kirándulást szerveztünk a Bükk 

legmagasabb csúcsára, Istállós-kőre, amelyen éppen 50-en vettünk részt. Szeptemberben és októberben 

pedig a kirándulások keresztállításokhoz kapcsolódtak, emiatt itt is volt okunk ünnepelni. 

Ezen kívül jártunk Piliscsaba környékén és Dobogókőn is. Novemberben nem volt kegyes hozzánk az 

időjárás, így az a kirándulás elmaradt. 

Továbbra is megállapíthatjuk, hogy a legfőbb vonzereje ezeknek a kirándulásoknak az együttlét a 

természetben. Remek beszélgetések segítik a kikapcsolódást, és változatos útvonalakon járjuk a Buda 

közeli hegyeket. 

Ezúton is biztatunk mindenkit a csatlakozásra, figyelje hirdetményeinket a Fésületlen hasábjain és a 
honlapon. 
Az 5 alkalom együttesen 138 túratársunkat mozgatta meg, ami igazán sikeresnek mondható. A 
szervezésre és lebonyolításra fordított önkéntes munka: 44 óra. 

A szakosztály működteti a túrafelszerelés kölcsönző szolgáltatást. Az elmúlt év során legnépszerűbb volt 

a túrabotok és esőponcsók kölcsönzése, de előfordult sátor és térkép-kölcsönzés is. Itt is meg kell 

említeni a lehetőségek reklámozását, különösen a fiatalabb korosztályok felé, hiszen nem mindenki 

rendelkezik megfelelő mennyiségű és minőségű felszereléssel. 2017-ben tovább bővül a szolgáltatás. 

Török Tamás 

Keresztállítás 

Az elmúlt év bővelkedett eseményekben, igaz nem csupán örömteli okokból. 

A kirándulásoknál már említettük, hogy májusban jubileumi túrát szerveztünk Istállós-kőre. Az itt 

felállított kereszt volt az első az egyesületi keresztállítások közül, éppen 20 évvel ezelőtt. Ez adott 

alkalmat a kettős jubileumi ünneplésre. A keresztet áprilisban felújítottuk, így májusban ismét régi 

szépségében látogattuk meg. Összesen 50-en voltunk, köztük az egykori keresztállítók közül hárman. A 

Szent Imre kereszten Ágostházy Imre helyezett el megemlékező koszorút. 

2015. év telén hírt kaptunk a Börzsönyben lévő fakereszt kidőléséről. A helyszínen járva azt tapasztaltuk, 

hogy a kereszt faanyaga elkorhadt, ez okozta a tönkremenetelt. Helyette teljesen új keresztet kellett 

készíteni, és a felállítás módját is megváltoztattuk. Az új kereszt a terepből kiemelve, acéltokba került, 

így jobban ellenáll a téli időjárási hatásoknak. Az előkészületi munkákat a felállítás előtt 3 héttel 

végeztük. A felállítás napján már "csak" be kellett állítani a keresztet a helyére. Alberik atya szép 

liturgiával készült az újraállított Szent István kereszt felszentelésére. A kereszt felújítását a XI. kerületi 

önkormányzat is támogatta, köszönet érte. 

Októberben elkészült a Pilis és Visegrádi-hegység egyik legszebb pontján a Prédikálószéki kilátó. Ezen a 

helyen 1998. óta állt a Szent László kereszt. A kilátó építése és elhelyezkedése a kereszt áthelyezését 

indokolta. A Pilisi Parkerdő vállalattal kezdettől nagyszerű együttműködő kapcsolat alakult ki, így a 

kereszt az áthelyezés után nagyon méltó helyre került! A költségeket is teljes egészében a Parkerdő 

vállalta. Külön öröm. hogy a kilátó átadási ünnepén Csóka János pálos tartományfőnököt kérték fel a 

kilátó és a kereszt megáldására. Ezúttal a szentimrevárosiak 21 fős kiránduló csapata vendégként volt 

jelen az újraállítás ünnepén. 

Török Tamás 
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Szentimrevárosi Darvak Érintős Rögbi Szabadidősport Szakosztály 

Szakosztályunk 2016-ban sikeres évet tudhat maga mögött. Januártól decemberig (nyáron szünetelve) 

36 edzés alkalmat tartottunk heti rendszerességgel. A két órás edzésalkalmakon átlagosan 12 fő vett 

részt, ami a tavaszi-téli hideg időjárást és a szabadtéri edzést figyelembe véve igen jónak számít. 

Közhasznú, civil egyesületként célunk, hogy minél több embert tudjunk megszólítani és sokak számára 

tudjunk sportolási, kikapcsolódási lehetőséget nyújtani. Az idei évben is sok új ember látogatott el 

hozzánk és örömteli, hogy a már aktív tagok sorra hívják el ismerőseiket az edzésekre, így egyre 

szélesebb kört tudunk ismeretségi alapon megszólítani. 

Idén is két fejlődési vonalat tartottunk szem előtt a sportágat tekintve. 

Az egyik, hogy tovább növeljük a sportág hazai ismertségét, és minél több ember számára nyújtsunk 

szabadidős, hobbi szintű sportolási lehetőséget. E célból minden edzésünk nyitott bárki számára, az új 

játékosokkal pedig külön edző foglalkozik, egy előre megbeszélt bevezető edzésterv alapján. 

A másik vonal a verseny szint. Több, 1-2 éve kezdett játékosunkat sikerült idén integrálnunk a verseny 

csapatunkba. Mivel az érintős rögbi Magyarországon még fejlődő korát éli, így külföldre kell járnunk 

versenyezni, ami jelentős időbeli és anyagi elköteleződést kíván a versenyző tagoktól. 

Nagyon izgalmas versenyszezonunk volt idén. A CETL-ben (Central European Touch League) második 

helyezést értünk el, ami az új tagokkal frissült csapatot tekintve nagyon jó eredmény. 

A szezon csúcspontja a május 21-i Berlini Capital Cup volt, ami a kontinens (a más kategóriában mozgó 

brit bajnokságokat nem számítva) második legerősebb klubbtornája. Erre a tornára külön edzettünk, és a 

legerősebb összeállítással utaztunk, aminek köszönhetően az (angol, skót, francia, német, holland) 16 

csapatból, az 5. helyen végeztünk, ami kiemelkedő eredmény helyzetünket tekintve. 

Idén is megrendeztük a Budapesti Nemzetközi Tornát, immáron 7. alkalommal, ami azért kiemelten 

fontos esemény, mert ennek kapcsán a nemzetközi versenyeket bevállalni nem tudó csapattársaink is 

megmérkőzhetnek külföldi csapatokkal. A tornán idén másodikak lettünk a svéd győztes mögött. 

A szakosztályvezetés az idei év tapasztalatai alapján megfogalmazta a fejlődés további irányait mind a 

sportág hazai erősítése, mind a Darvak sportági fejlődése szempontjából. Ezen törekvések cselekvési 

tervre való lebontása és a lépések megvalósítása a 2017-es szezon feladata. 

Meszéna László 

SZIE Focikör 

A focikör 2016-ban is változatlanul folytatta tevékenységét. A tanítási időszakban, minden héten, 
szerdán, a Kiss János u-i ELTE tornateremben kis pályás focit játszottunk, összesen 35 alkalommal, 
átlagosan 7 fő részvételével. 
Éves pontos látogatószám: 243 fő. A szervezésre fordított önkéntes munka: 12 óra. 

Meszéna László 

SZIE Tenisz Kupa 

2016-ban a hagyományainkhoz híven tavasszal és ősszel rendeztük meg a SZIE Tenisz Kupát. Április 22-

23-án, a szokott módon, pénteken, a páros szombaton az egyéni mérkőzéseket játszottuk. Férfi 

párosban 9, egyéniben 8 (férfi) nevezett. Az összes résztvevő 34 fő volt. 

Az őszi forduló október 7-8-án volt. A párosokra 9 férfi, az egyénire 9 férfi jelentkezett. Az összes 

résztvevő 27 fő volt. Ez volt a 27. SZIE Tenisz Kupa! 
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A díjazás a szokásos vándorkupa átadása a győzteseknek, a további helyezettek apró ajándékot kaptak. A 

versenyek, mint mindig, önköltségesek voltak, a nevezési díj a pályabérlet és a labdák költségét fedezte. 

A szervezést egy fő végezte. A szervezés alapvetően telefonon és interneten (e-mail) bonyolódott. 

A résztvevők összlétszáma: 71 fő. A szervezésre fordított önkéntes munka: 10 óra. 

Ágostházy Imre 

Az Egyesület kiadványai és elektronikus fórumai 

Fésületlen Hírek 

2016-ban is augusztus kivételével minden hónap elején megjelent a SZIE belső terjesztésű, tájékoztató 

újságja a Fésületlen Hírek, amely kizárólag elektronikus formában (PDF) e-mailen az év végére már 135 

taghoz, és tiszteletpéldányként további 20 érdeklődőhöz jutott el. A lap rendszeres rovatokkal 

jelentkezik, és a hivatalos közlemények (pl. választmányi ülések jegyzőkönyve), köszöntések és 

hirdetmények mellett teret ad a szakosztályi és egyéb programok meghirdetésének, illetve az elmúlt 

eseményekről szóló általában képekkel tarkított beszámolóknak. A tavalyi év során különös hangsúlyt 

kaptak a 25 éves évforduló eseményei. A saját programjaink mellett mindig teret adunk a Plébánia és a 

társegyesületek tagságunkhoz szóló hirdetéseinek is. A lap egyenletes színvonala a cikkek lelkes 

megfogalmazóit dicséri. Az év folyamán folytattuk a „Ki kicsoda?” sorozatunkat, és ennek keretében 3 

tagtársunk mutatkozott be az olvasóknak. 

A szerkesztésre összesen 66 óra önkéntes munkát fordítottunk a cikkek íróinak munkáját nem számolva. 

Szentimrés Levelezési Lista 

Az 1995 májusa óta működtetett lista fő célja, hogy fórumot biztosítson a SZIE tagoknak és az 

egyesülethez kapcsolódó szentimréseknek híreik, ötleteik kicserélésére, a helyi programokról való 

tájékoztatásra. Napi rendszerességgel, de változó intenzitással kerülnek fel újabb és újabb hírek és 

hirdetések a listára, amiket 287 listatag kap meg. Többségük közvetlenül kapja a leveleket, egy kisebb 

hányad pedig kötegelve, ún. ’digest’ formában. 2016-ben összesen 52 digest (összegyűjtött hírcsomag) 

jelent meg, amelyek esetenként 2-32 levelet tartalmaztak. 

A lista üzemeltetésére fordított önkéntes munka: 104 óra. 

SZIE Sajtófigyelő Lista 

Az 1995 augusztusa óta működő lista célja, hogy a keresztény létünket érintő újság- és folyóiratcikkeket, 

az elektronikus médiában megjelenő híreket és műsorokat és az ezekhez fűzött értékeléseket megosszuk 

egymással. Célunk a mértéktartó – de értékrendünknek elkötelezett – tájékoztatás, egymás figyelmének 

felhívása, a másik véleményének meghallgatása, és közös szemléletünk formálása. Napi 

rendszerességgel, de változó intenzitással kerülnek fel újabb cikkek a listára. A listának jelenleg 59 tagja 

van, és 2016-ben 79 cikk jelent meg listán. 

Talán a szigorú formai követelmények miatt is a lista mérsékelt érdeklődést vált ki az egyesület 

tagságából, a cikkek nagy részét 4-5 ember küldi be. Fokozni kellene ismertségét, hogy nagyobb tere 

legyen a nézetek ütköztetésének is. 

A lista üzemeltetésére fordított önkéntes munka: 52 óra. 

Mergl Attila 
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SZIE Közösségi oldal 

Bár a levelezőlistáink igen keresettek, de főleg a 35 évnél idősebbek között. A fiatalok inkább a közösségi 

oldalakon élnek, és a listákat már elavult technológiának tekintik. Ezért az egyesület 2015 áprilisában (a 

tavaszi közgyűlésen tett indítványra) elindította közösségi oldalát, amelyen meghirdeti programjait. Az 

oldal kezelését 2015 év vége óta Meszéna Kata végzi. 

Meszéna Kata 

 

 
 

A szakosztályvezetők és programfelelősök 
beszámolói alapján összeállította 

Meszéna Zsolt 


